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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 8. februar 2022 kl.18.15 – 20.15 afholdes 
på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
Deltagere: Maria, Louise, Brian, Martin, Pernille, Thomas, Nanna, Carl, Marianne, Helle 
Afbud fra Tina 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
Brian blev valgt. 

 
2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 

Godkendt. 

 
3. Godkendelse af dagsorden 

FS beder om et punkt 9. Orientering uden elever. 
 

4. Informationer fra  

• Ledelsen 
Regnskab for 2021 mangler den sidste godkendelse. Vi har overskud, dog med 

forbehold for, at alt Corona relateret dækkes. 
SFO: Det tyder på et overskud på ca. 150.000, - kr. 
Skolen: Det tyder på 50-100.000, - kr. i overskud. 

Ny legeplads mangler enkelte dele, før den kan godkendes. 

 
Der er bestilt 2 klassesæt PC’er til kommende 9. klasse i 22/23. Planen er at 

indkøbe hvert år med henblik på at opnå 1:1 devise til Overbygningen. 
 
Lejrskole for 8. årgang planlægges, men er lige d.d. udfordret på Berlins restrik-
tioner/ krav. 
 
Arbejdsmiljødrøftelse 2021: Den minder meget om tidligere års drøftelser. Fra-
vær og arbejdsskader er ikke bemærkelsesværdigt. 
 
Sygefraværet på skolen ligger lavt og stabilt. Udsving kan forklares i årsager, 
som ikke er fysisk eller psykisk arbejdsmiljørelateret. 
I kommunen er der særligt fokus på sygefravær, da nogle områder er særligt 
ramt. Et forsøg fra et af de berørte områder skal udbredes i kommunen. 
 

Terminsprøver: Det er gået udmærket. Meget disciplinerede elever. Karakte-
rerne lidt mere uventet, men ikke katastrofalt 
 
Nyt BUL er tiltrådt i kommunen. De har afholdt første møde på skolen, og i den 
forbindelse har de fået en rundvisning på skolen, hvor de hørte om udfordringer, 
tanker for fremtiden, ønsker og succes. 
Der blev talt ny kantine med mulighed for fremstilling af mad og spisemulighed. 
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Der blev talt renovering af billedkunst, som er et ønske fordret af det gamle 
BUL, der spurgte til lokaler, vi ønsker løftet. 
Der blev talt specialklasser, som igen ønskes gransket. 

Der blev talt om største udfordringer for skolen, som er elever der har svært ved 
at være i fællesskabet, kombineret med et bagland, fx PPR, der er udfordret på 
mandskab. 

 

• Skolebestyrelsen 
Intet under dette punkt. 
 

• Medarbejderne 
Der er uge Sex i denne uge. Måske skulle det mere i system. Nogle elever glæ-

der sig, og andre, de ældre specielt, synes de har hørt nok, og vil hellere ar-

bejde med skolefagligt stof. 
Gymnastikforeningerne har fået nye redskaber, som fylder redskabsrummene 
op. Skolen er også uvidende om, om skolen må bruge de nye ting. Hvis forenin-

gen flytter i den nye Stevnshal, vil skolen mangle materialer. 
Brian tilbyder at skabe kontakt med gymnastikforeningen. 
Brian fortæller om udfordringer omkring gymnastikforeningens ønske om at 

flytte til Stevnshallen. 
 
Skolen vil forsøge en ny tilgang til fagfordelingen, som en medarbejder i indsko-

lingen har udviklet og anvendt der. Den idé er nu spredt, og alle har taget den til 
sig. 
 

TR og medarbejderrepræsentanter til SB skal på valg. 
 

• Elevrådet 
Har ikke holdt møder grundet Corona samt mangel på kontaktlærer. 
Nanna har opsøgt kammerater for eventuelle punkter.  
Eleverne ønsker et spejl. 
Ringeklokken i Bøgen – kan den få en blidere melodi. 
 

 
5. Kommende fagfordeling. 2 bilag 

Der kommer tre 0. klasser i skoleår 22/23. 
6. årgang mangler én elev for at udløse ressourcer til 3 klasser. Det ville være rart at 
det sker inden fagfordelingen, så vi får fundet en løsning inden fagfordelingen er fær-
dig. 
Det ser ud til, at vi skal bruge alt personale for at dække kommende skema. 

Timefordelingsplanen skal godkendes ved næste møde, efter den har været forbi med-
arbejderne og MED inden den når SB. 
FS gennemgik tids- og handleplan for fagfordeling. 
Gentager den 16.2.22 for kollegaerne. 
FS gennemgik timefordelingsplanen 
Der er nogle uafklarede fordelinger, som lægges ud til afdelingerne at drøfte. 
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6. Orientering om det gennemførte skolebestyrelsesvalg 
Stemmeprocent på 5,48% 
Louise Dyrholm-Pilegaard blev valgt ind – velkommen! Hun indtræder for Jan Mogen-

sen 
Pernille, Brian og Martin genvalgt 
Inge Alterskjær nyt medlem pr. 1. august 2022 

Klaus Strømsholt valgt som suppleant. 
 

7. Orientering om Corona 
Tidligere i Coronaperioden har skolen ikke haft mange sygetilfælde, men efter nytår er 
over 200 konstateret smittet blot i januar måned. Kurven er knækket lidt på skolen nu. 
 

8. Eventuelt 
Valgfag på ZBC – vi har haft to hold, hhv. 7. og 8. årgang madkundskab på ZBC. Det 
har været stor succes. Billedkunst og håndværk/ design skal senere i skoleåret. 

 
9. Orientering uden elever 

Nærmere orientering om arbejdsmiljøarbejde på skole. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 8. december 2021 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

    Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Eloise Hedegaard   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Helle Kühl 

   

 
 
 
______________________ 

Nanna Ringsmose 

 
 
 
 


